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Abstract (en)
2.1. (Sheet) packages (51) of the present type are primarily used for accommodating folded paper pocket handkerchiefs. The packages (51) are
provided with a re-closable opening aid. This consists of a tear-open tab (34) or a folding flap and an adhesive label (49) or adhesive strip (47).
<??>2.2. For the purpose of an efficient manufacture and special design of such packages (51), these are fed in double rows (packaging rows 52,
53) and provided in pairs with adhesive labels (40) or adhesive strips (47). A particular advantage is afforded by the manufacture and feeding of
double labels (55) or double strips (79), which are then severed during the transport of the packages (51) and folded into the end position. <??>2.3.
By suitable design, namely dimensioning of the adhesive labels (40) with a connection piece (42) extending in the region of an end wall (27), the
stability and handling of the packages is improved. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. (Folien-)Verpackungen (51) der vorliegenden Art werden vorwiegend zur Aufnahme von gefalteten Papier-Taschentüchern eingesetzt. Die
Verpackungen (51) sind mit einer wiederverschließbaren Öffnungshilfe versehen. Diese besteht aus einer Aufreißlasche (34) bzw. einem Faltlappen
und einem Klebeetikett (49) bzw. Klebestreifen (47). 2.2. Zur rationellen Herstellung und besonderen Ausbildung derartiger Verpackungen (51)
werden diese in Doppelreihen zugeführt (Verpackungereihen 52, 53) und paarweise mit Klebeetiketten (40) bzw. Klebestreifen (47) versehen.
Besonders günstig ist die Herstellung und Zuführung von Doppeletiketten (55) bzw. Doppelstreifen (79), die anschließend während des Transports
der Verpackungen (51) durchtrennt und in die Endposition gefaltet werden. 2.3. Durch entsprechende Ausbildung, nämlich Dimensionierung der
Klebeetiketten (40) mit einem sich in Bereich einer Stirnwand (27) erstreckenden Anschlußstück (42) wird die Stabilität und Handhabbarkeit der
Verpackungen verbessert.
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